

Referat af bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 06.10.2025

Deltagere: Tommy Lauth (TL), Adam Barkhaus (AB), Thomas Mikkelsen (TM) og Kim Terp (KT) Tid: 19.00 efter ekstraord. generalforsamling Sted: Klubhuset (lokale er booket)			Mødeleder: Adam Barkhaus Referent: Tina Sandager (TSC) Fraværende med afbud: Peter, Vivi, Michael Særlige indbudte: Peter Ditlevsen (PD), Vivi Bertelsen (VB) og Henning Olsen (HO)		
	Emne	Hvad skal vi udrette? Formål	Proces	Tid	Beslutning og hvem gør hvad?
1	<u>Dagsorden</u>	Godkendelse af dagsorden			Godkendt
2	<u>Overlevering af den tidligere formands opgaver</u>		Peter/Adam		Opgaver til formanden: *Deltager i div. Møder – HIC, delegeret møde DBU, formandslaunch ol. *Afholde træner/årgangsansvarlig møder forår+efterår *Bestille og uddele gavekort – opgave overgives til Christian Buhl *AB har fået en mail fra PD som han er i gang med at gennemgå *Aflevering af nøgle – TSC rykker for dette *alle mails slettet i formandsmailboksen
3	<u>Evt. overlevering af Vivis opgaver</u>		Vivi		*VB har Ikke flere opgaver med kiosk, kun deltagelse i NIF/HG hold *Nøgle skal afleveres – TSC rykker for dette *Har VB flere opgaver? - TSC tjekker
4	<u>Evt. overlevering af Hennings opgaver</u>		Henning		*Godkendelse af TL-betalinger skal godkendes, og en anden skal overtage denne opgave. TM vil gerne overtage opgaven. TL sætter dette i gang. HO forsætter med følgende opgaver: *Administrator i Kluboffice/KampKlar *Adgang til mailserver *Opdatering af hjemmeside * Oprykning af årgange efter sommerferie på hjemmeside *Bruger + adgangskoder *Booking system – administrator del + bruger del *Betalning pr. md. Som betales privat, dette skal laves om, evt. via MobilePay (TL undersøger om det kan lade sig gøre) *Administrator af Facebook (hg fodbold) *Nøgle skal afleveres – TSC rykker for dette
5	<u>NIF/HG kvinder</u>		Adam orienterer		*Pt. er VB og Lars Daugaard er repræsentanter for HG. Derudover der Tina og John med i denne bestyrelse.

					Bestyrelsen har godkendt, at det fremover skal dette være AB + KT. De vil forsøge at få et bedre samarbejde mellem HG piger og NIF/HG holdet.
6	<u>Nyt fra formanden</u>		Adam orienterer		*Fremover når der kommer forespørgsler ol, sendes det ud til bestyrelsen for info/svar *Forsøgsordning af boldbure med kode undersøges nærmere *Næstved Idræts Union kan man ansøge max 20.000,- til klubben til inventar/rekvisitter. TM forsøger, at se om der er noget vi mangler, som vi ansøge til. Der kan også være andre steder som man kan søge midler hos *Vi skal have styr på alle vores sponsoraftaler, hvor der i dag er nogle ting som halter lidt. Det skal klargøres, hvad det er aftalt, og hvad der skal overholdes for sponsoraftalerne. *Fremover er det kun KT og Christian Buhl der må bestille hos Seiffert *Der er indgået en ny tøjaftale med Næstved Sten & Grus på pigesiden. *Sisse Hein er børneudviklingstræner U5-U12) for både drenge og piger *Christian Buhl er på materialer *Christian Dundorf sportschef for drenge U13-17 + bredde på piger *KT påtager sig hvilke roller som skal være i Klub Office, måske er der nogle som ikke længere er aktuelle og skal slettes
7	<u>Keeper Camp</u>	Drøftelse iht. mail			*For både drenge og piger. Der er forslået 2 modeller – enten kommer de her og betaler leje, eller der er halvpris til alle HG medlemmer. Adam går videre med dette
8	<u>Årshjul</u>	Gennemgang for kommende måned			*Kontrakter udløb årsskifte - burde der være styr på *Ansøgning mesterrækker og Øst-rækker ny sæson –TSC sender reminder til CD *Fodboldskole tilmelding – TL tilmelder når der kommer noget fra DBU (vi ønsker at få noteret at der kan tilkøbes mad) *Site Line – dette skal være opdateret, så det kun er dem som skal, der har adgang – dette er opdateret iflg. KT
9	<u>Økonomi</u>		Tommy orienterer		*Betalingskort i HG:

					AB skal have et betalingskort, det gl. er lukket. CB skal ikke have et betalingskort, men må selv ligge ud, og få det godtgjort efterfølgende *Kontingenter udsendt *7 i restance tilbage på kontingent betaling
10	<u>Kiosk</u>				*KT er tovholder på kiosken fremover *Der er lavet en aftale med Humle/HG frem til sommer. Der har været lidt uoverensstemmelser tidligere, så derfor har det ikke levet op til fælles forventninger. *KT har aftalt at Morten selv aftaler med Diana om hvornår der bør være åbent *Morten har foreslået opstart uge 43 – lør/søn 9-13, også nogle dage i hverdagene. *Også lavet aftale om at have åbent næste år til Stafet for Livet *Lås skiftes, og så er det kun Morten som har den, og har adgang. *Når det er oppe at køre skal det annonceres på alle medier
11	Evt.				*Et Veo kamera er gået i stykker, så der skal købes en ny. Adam sætter noget i gang *KT er valg til næstformand i bestyrelsen *Rum/bagrum i køkken, er det kun bestyrelsen som skal have adgang til. PT. er det kun AB som har. KT vil godt bruge rummet holdet til tøj ol. TSC giver HIC besked om dette *Der er endnu ikke fundet nogle suppleanter til bestyrelsen *Bestyrelsesmøder bliver fremover første mandag i hver md. Kl. 19-21.00
					Næste bestyrelsesmøder kl. 19.00-21.00: 3. november 2025 1. december 2025 5. januar 2026 2. februar 2026 2. marts 2026 6. april 2026 4. maj 2026 1. juni 2026